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Statutární město Ostrava 

městský obvod Ostrava-Jih 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 
 

Zápis 
průběhu 2. zasedání zastupitelstva městského 
obvodu konaného dne 15.12.2022 
 
 
Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Bc. Martin Bednář 

Přítomno: 45 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

Zahájení: 13:00 hod. 

Přestávka: 14:50  – 15:10 hod. 

Ukončení: 16:00 hod. 

Zapisovatel: Jana Zjavková 

 
 
Přehled písemností předložených přímo na jednání: 
 
15. Protokol o výsledku kontroly výkonu samostatné působnosti 
16. Dodatek č. 1 k darovací smlouvě 
17. Návrh na změny Jednacího řádu Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih 
18. Návrh rozpočtových opatření č. 9Z/2022 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih 

na rok 2022 
19. Návrh na stanovení výše odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

 
 
M. Bednář – zahájil 2. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih. 
 
M. Bednář  
- konstatoval, že zastupitelstvo je v plném počtu,  je usnášení schopné,  
- upozornil na pořizování on-line přenosu a audiovizuálního záznamu, který bude upraven 

v souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 (GDPR), zákonem 
č. 110/2019 Sb., o zpracování osobních údajů a bude zveřejněn na webových stránkách 
obvodu a následně také na kanále You Tube. 
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Materiál č. 0/OPVO/ZMOb/0014/22 

Schválení programu  

M. Bednář  

- předložil ke schválení program, jehož návrh, společně s podkladovými materiály,  
byl ve stanoveném termínu vložen do úložiště, tj. materiály č. 1 až č. 14: 

1.  Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám  
v k. ú. Zábřeh nad Odrou  

2. Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím  
3. Odpisy pohledávek po zemřelých nad 20 tis. Kč  
4. Revokace usnesení č. 0336/ZMOb-JIH/1822/13 ze dne 10.06.2021  
5. Předání hmotného movitého majetku k hospodaření  
6. Protokol o výsledku kontroly výkonu samostatné působnosti  
7. Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti školství a vzdělávání 

a kultury; volného času dětí a mládeže a prevence kriminality; sportu pro rok 2023  
ze schváleného rozpočtu 2023  

8. Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelové dotace v oblasti sociální péče  
pro rok 2023  

9. Dodatek č. 2 zřizovací listiny Centra sociálních služeb Jih, příspěvkové organizace  
10. Aktualizace přílohy č. 1 zřizovací listiny příspěvkové organizace Technické služby     

Ostrava-Jih  
11. Vázání výdajů rozpočtu roku 2022 k převodu do rozpočtu roku 2023  
12. Návrh rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2023, včetně návrhu 

střednědobého výhledu rozpočtu na léta 2024 - 2026  
13. Zásady realizace participativního rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih 
14. Žádost o poskytnutí náhrady za nevyčerpanou dovolenou 
 

- navrhl doplnit program o materiály č. 15, č. 16, č. 17, č. 18,  č. 19, které byly zastupitelům 
vloženy do úložiště, kam byla současně vložena nová příloha č. 1 k materiálu č. 12 z důvodu 
překlepu v názvu sloupce u tabulek č. 2 – č. 5  – správně má být ve druhém sloupečku 
uvedeno: Schválený rozpočet r. 2022 (původně: Schválený rozpočet r. 2023), oprava nemá 
vliv na obsah materiálu, 

- dodal, že na stůl byl předložen zápis finančního výboru, drobné vánoční dárky,  zmínil 
možnost převzít si knihu, 

- od 15:00 hodin je do programu zařazen bod „Dotazy, připomínky a podněty občanů“ 
(diskuse občanů k dalším tématům mimo program zasedání). 

G. Macečková – požádala o předklad u materiálu č. 18.   
 
M. Bednář – další návrhy na doplnění a úpravu programu nebyly podány.  

Hlasování o upraveném návrhu programu: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0010/ZMOb-JIH/2226/2 
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M. Bednář – ptal se, zda učiní někdo ze členů zastupitelstva oznámení o osobním zájmu 
ve smyslu zákona o střetu zájmů. 
 
Z. Hűbner – nahlásil střet zájmu u materiálu č. 7 (bude hlasovat) a u materiálu č.  14,   
kde hlasovat nebude. 

 

Materiál č. OPVO/ZMOb/0015/22 

Určení ověřovatelů 

M. Bednář –  navrhl pro 2. zasedání zastupitelstva jako ověřovatele zápisu Marii Malcharovou 
a Františka Teplíka. 

Oba nominovaní souhlasili. Jiný návrh nebyl podán. 

Hlasování o navržených ověřovatelích: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0011/ZMOb-JIH/2226/2 

 
 
M. Bednář – ověřovateli minulého zasedání zastupitelstva ze dne 20.10.2022 byli Ing. Otakar 
Šimík a Ing. Břetislav Riger. Zápis podepsali bez výhrad a tento byl následně uložen v listinné 
podobě na odboru podpory volených orgánů, referátu organizačním a dále v elektronické 
podobě zveřejněn na webových stránkách městského obvodu. Námitky či připomínky k zápisu 
nebyly, tímto se zápis považuje za schválený. 

 

M. Bednář – vyhotovením zápisu pověřil Janu Zjavkovou, usnesení spolu s ním podepíše 
místostarostka Markéta Langrová.

 

M. Bednář – požádal předsedu finančního výboru o podání zprávy o projednání materiálů 
ve výboru. 

Z. Hűbner –  finanční výbor projednal všechny materiály, vč. dodatečně dodaných,  ke všem 
přijal doporučující stanovisko, k materiálu č. 7 doporučuje výbor předkládat (resp. hlasovat) 
postupně dle jednotlivých oblastí. 
 
M. Bednář – od příště budou materiály předkládány samostatně podle okruhů. 

 

Materiál č. 1 OMJ/ZMOb/0024/22 

Stanovisko k uplatnění předkupního práva a nabytí vlastnického práva ke stavbám  
v k. ú. Zábřeh nad Odrou 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 
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Bylo přijato usnesení č. 0012/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 2 OMJ/ZMOb/0025/22 

Změna hodnoty předaného nemovitého majetku příspěvkovým organizacím 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0013/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 3 OBH/ZMOb/0004/22 

Odpisy pohledávek po zemřelých nad 20 tis. Kč 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0014/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 4 OSK/ZMOb/0015/22 

Revokace usnesení č. 0336/ZMOb-JIH/1822/13 ze dne 10.06.2021 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0015/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 5 OSK/ZMOb/0014/22 

Předání hmotného movitého majetku k hospodaření 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0016/ZMOb-JIH/2226/2 
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Materiál č. 6 OSK/ZMOb/0013/22 

Protokol o výsledku kontroly výkonu samostatné působnosti 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0017/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 7 OSK/ZMOb/0012/22 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelových dotací v oblasti školství a vzdělávání a kultury; 
volného času dětí a mládeže a prevence kriminality; sportu pro rok 2023 ze schváleného 
rozpočtu 2023 

P. Pražák – nahlásil střet zájmu, je členem jednoho spolku. 
 
M. Bednář – poděkování komisím, zastupitelům za respektování rozhodnutí komisí, umožnění 
čerpání od 01.01.2023. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0018/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 8 SOC/ZMOb/0003/22 

Poskytnutí veřejné finanční podpory - účelové dotace v oblasti sociální péče pro rok 2023 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0019/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 9 SOC/ZMOb/0004/22 

Dodatek č. 2 zřizovací listiny Centra sociálních služeb Jih, příspěvkové organizace 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0020/ZMOb-JIH/2226/2 
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Materiál č. 10 ODK/ZMOb/0002/22 

Aktualizace přílohy č. 1 zřizovací listiny příspěvkové organizace Technické služby Ostrava-Jih 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0021/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 11 OFR/ZMOb/0013/22 

Vázání výdajů rozpočtu roku 2022 k převodu do rozpočtu roku 2023 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0022/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 12 OFR/ZMOb/0014/22 

Návrh rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2023, včetně návrhu střednědobého 
výhledu rozpočtu na léta 2024 - 2026 

M. Bednář – upozornění na  novou verzi přílohy č. 1. 
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M. Vavříková – předklad materiálu. 
 
P. Polášková – návrh postupu při projednávání bodu. 
 
D. Hrabovská – příspěvky školám v oblasti běžných výdajů, rezervní fond, krácení 
prostředků na opravy a údržbu, plán investic pro rok 2023 do ZŠ, MŠ, ŠD, krácení v této 
oblasti zastavilo opravy a údržbu školských zařízení. 
 
R. Ivan - upozornil, že v rozpočtu nejsou zahrnuty např. retenční nádrže – zmínil jejich 
financování, nárůsty energií, plánované úspory, plánovaná další etapa na MŠ Gavlase, 
zapojení participativního rozpočtu, v průběhu roku možnost zapojovat přebytky z města. 
 
P. Polášková –  důvod neuvedení příjmů za propagační služby,  řešení příjmu ze stánků  
na náměstí Jih, vysvětlení snížení běžných výdajů na činnostech odboru dopravy  
a komunálních služeb (veřejné osvětlení, údržba zeleně), snížení financí na supervizi, vysvětlit 
výdaje na architektonickou studii, akční plány, upřesnění položky pro financování kulturních 
aktivit. 
  
M. Bednář – přizval do sálu zástupce odboru dopravy a komunálních služeb, vztahů 
s veřejností, sociálního odboru, strategického rozvoje. 
 
K. Blahová – paragrafy pro financování kulturních aktivit jsou nastaveny správně, změna 
organizační struktury. 
 
L. Nováková Palatá – žadatelů na supervizi je méně, je určena cíleně pro zaměstnance, příští 
rok tolik nevyužijí. 
  
D. Adamčík – akční plán odložen z důvodu dokončení plánu financování, vytipování 
nejdůležitějších projektů, akční plán bude bilancovat plnění strategického plánu. Studie  
je vázána k lokalitě Odborářská – položku financuje magistrát, návaznost na zpracované 
projekty. 
 
P. Polášková – ptala se na  studii revitalizace sídliště Pískové doly. 
 
D. Adamčík – studie je k lokalitě, která se bude řešit komplexně části přiléhající k Shopping 
parku, kolem Horymírové. 
 
P. Polášková – dotaz na příjem za propagační služby pro rok 2023. 
 
K. Blahová – v rozpočtu jsou uvedeny příjmy a výdaje, které jsou něčím podloženy – 
zákonným předpisem. Pokud není uzavřen smluvní vztah, do rozpočtu se neuvádějí.  
 
M. Bednář – stánky – vánoční trhy – plocha je dána tomu, kdo zajišťuje trhy, nájemné 
nevybírá, agentura z toho pak hradí služby pro občany – ZOO, řemesla. 
 
D. Jeřábek – nájemné za tržní místa se vybírá podle tržního řádu, údržba zeleně – vysoutěženo 
levněji, veřejné osvětlení – není schopen teď odpovědět. 
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P. Polášková – městský obvod může uzavírat smlouvy přímo s prodejci, jde na tom vydělat, 
požádala o porovnání variant, co vyjde lépe.  Osvětlení – vánoční výzdoba - došlo k nepatrné 
úspoře. 
 
G. Macečková, M. Bednář, D. Jeřábek – diskuse týkající se navýšení rozpočtu na odboru 
vztahů s veřejností, snížení rozpočtu u odboru dopravy, zřízených nových odborů a převod 
činností, efektivní využití plánovaných prostředků dle zadání rozpočtu, běžné činnosti jsou 
zajištěny. 
 
D. Hrabovská – reakce na  R. Ivana – zmínka o retenčních nádržích, akce byla podána 
v minulém volebním období, úvěr byl již v minulém období, počítalo se s ním, neví, jestli 
žádost byla schválena.  Dotaz na vyřazení z investičních akcí realizace Skate parku, navazuje 
na městskou akci Cesta vody. Revitalizace Skate parku byla z toho důvodu zdržována,  jsou 
vypracovány projekty, podle informací z města bude akce Cesta vody probíhat. 
 
M. Bednář – koordinace probíhá, Skate park se nedostal do rozpočtu proto, že oprava  
by byla cca 18 mil. Kč, tolik peněž nenašli. Příjmy zatím nejsou z města rozhodnuty, 
nemůžeme je zapojit do rozpočtu, dále budou příjmy z hazardních her. Rozpočet je sestaven 
na příjmy, které máme stanoveny. 
 
R. Ivan, P. Polášková, M. Bednář  –  diskuse týkající se pořádání kulturních akcí, formáty 
pořádaných akcí, využití vlastních sil, další mzdové náklady, úspory z nájmu stánků, 
optimalizace činností v kultuře. 
 
R. Ivan – reakce na  retenční nádrže, obdrželi souhlasné stanovisko ministra, bude  
se realizovat. 
 
G. Macečková, P. Mentlík,  M. Bednář, P. Polášková – diskuse ve věci položky pro výdaje 
na propagaci participativního rozpočtu, jsou v rozpočtu odboru,  je možnost vyselektovat, 
kolik to bylo v minulých letech. 
 
G. Macečková – zaslat tyto informace. 
 
P. Polášková – jde to stanovit, odlišit. Zjistí se, jaká je nákladnost, paragrafy v rozpočtu 
máme. Dotaz na odhad přebytku hospodaření z letošního roku pro uplatnění. 
 
M. Bednář – zmínil školení k sestavování rozpočtu, v rozpočtu by měly být pouze základní 
čísla, základní charakteristiky, aby se nemusela řešit rozpočtová opatření. 
 
K. Blahová – k odhadu přebytku rozpočtu - bude se dále profinancovávat, výsledek 
hospodaření asi bude obdobný jako v loňském roce. 
 
Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 38, proti 0, zdržel/lo se 7. 

Bylo přijato usnesení č. 0023/ZMOb-JIH/2226/2 
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Materiál č. 13 TAJ/ZMOb/0002/22 

Zásady realizace participativního rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih 

M. Bednář – v příloze č. 1 hodnocení procesu participativního rozpočtu (str. 3/5)  má být  
u vítězného projektu správně uvedeno 990 hlasů. 
 
P. Polášková – sledování nákladů na údržbu minulých akcí participativního rozpočtu, počítání 
5% udržitelnosti, pořádat veřejná projednávání před realizací. 
 
M. Bednář – jednotlivé akce sledují příslušné odbory, udržitelnost – nový podnět –  
má vychovávat občany, když si něco vybudují, mají to i udržovat (z praxe 10 %), souhlas 
s veřejným projednáváním, občané by měli být informováni. 
 
Z. Hűbner – návrh pozměňovacího návrhu: v bodu III. 5) f) – položkový rozpočet návrh 10 % 
na udržitelnost návrhu (5 % je málo), vymyslet řešení, lepší odhady nákladů na realizaci ve fázi 
přípravy, lepší příprava. 
 
M. Bednář – již při  projednávání  návrhů řeší projekty referenti s navrhovateli. 
  
P. Mentlík – vysvětlení stanovení ceny projektu, cena projektu je pouze kvalifikovaný odhad, 
skutečnou rozpočtovanou cenu známe po zpracování PD, skutečnou cenu po zadání zakázky.  
Objasnění 5% výše na údržbu. 
 
Z. Hűbner – respektuje 5%, ale navrhuje 10 % (je to udržitelnost na jeden rok). 
 
M. Bednář – určitě nechá hlasovat, ale pak by asi bylo třeba zvýšit alokaci o 2 mil. Kč 
 
P. Polášková, M. Bednář – diskuse o zapojení občanů, letošní vítězné projekty (MŠ, ZŠ a ŠD) 
odradí veřejnost, omezení počtu projektů v ZŠ a MŠ, garance vítězství i projektů občanů. 
 
G. Macečková – demotivující – návrh – PARO do škol – vytipovat školu a žáci a rodiče  
by mohli navrhovat a s veřejností skloubit. 
 
M. Bednář – PARO do škol (jedni z prvních), neustále se vyvíjí. 
 
R. Ivan – změnu probírá se všemi řediteli, v příštím roce se zapojí všechny školy na Jihu. 
 
D. Hrabovská – obsah projektů – mezigenerační spolupráce – relaxační zóny otevřené 
veřejnosti. Nutná údržba, u projektů v zahradách správci hřišť, dohlížejí na bezpečnost, 
nedochází k ničení. Škola by měla být otevřená veřejnosti, školy mají rozsáhlé pozemky,  
komunity kolem to využívají. 
 
R. Ivan – souhlasí, z některých škol je nadšený, jde o to najít rozumnou míru. 
 
 
M. Bednář – hlasování o protinávrhu Z. Hűbnera - v zásadách, bod III., 5) f) – změnit 
položkový rozpočet (včetně započtení 5 % - 10%). 
 
Hlasováním: 10:1:28 – neschváleno. 
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Hlasování o upraveném návrhu usnesení: hlasovalo pro 44, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0024/ZMOb-JIH/2226/2 

P. Polášková – chtěla hlasovat pro. 

 

Materiál č. 14 TAJ/ZMOb/0001/22 

Žádost o poskytnutí náhrady za nevyčerpanou dovolenou 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 44, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0025/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 15 ODK/ZMOb/0003/22 

Protokol o výsledku kontroly výkonu samostatné působnosti 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0026/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 16 OSK/ZMOb/0016/22 

Dodatek č. 1 k darovací smlouvě 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0027/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 17 OPVO/ZMOb/0016/22 

Návrh na změny Jednacího řádu Zastupitelstva městského obvodu Ostrava-Jih 

P. Polášková, M. Bednář, R. Štroblíková, G. Macečková – diskuse týkající se archivace  
a skartace video a zvukových záznamů, možnosti vlastních záloh videí.  
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O. Šimík – do příště vyčíslí ev. výši nákladů na nějakou dobu, možností je více. 
 
R. Ivan – záznamy na You tube jsou umístěny na profilu O.-Jih, v případě konce You tube,  
by na požádání data měli zaslat. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0028/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 18 OFR/ZMOb/0015/22 

Návrh rozpočtových opatření č. 9Z/2022 rozpočtu městského obvodu Ostrava-Jih na rok 2022 

M. Vavříková – předklad materiálu. 
 
P. Polášková, K. Blahová – zdůvodnění transferů uvedených pod bodem a) usnesení. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0029/ZMOb-JIH/2226/2 

 

Materiál č. 19 OPVO/ZMOb/0017/22 

Návrh na stanovení výše odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

Diskuse neproběhla. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 45, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0030/ZMOb-JIH/2226/2 

 
Bc. Bednář – veřejnost je informována o činnosti obce prostřednictvím oficiálních 
internetových stránek obvodu, úřední desky, Jižních listů, sociálních sítí a médií.  

 

0E. Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační záležitosti  

G. Macečková – negativní vlivy novoročního ohňostroje na životní prostředí - dotaz  
na alternativní formu oslav – dronová show, promítání formou festivalu, více stánků. V případě, 
že by nebyla vůle, pak iniciovat na městě návrh na změnu vyhlášky – omezení malých 
ohňostrojů pořádaných občany na sídlištích sami lidé, městská policie. 

M. Bednář – vyhlášku zváží, myšlenka uspořádat videomapping je krásná, ale nenašel  
fy pro dronovou show s kulturní hodnotou, která by byla levnější než náš ohňostroj. 
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M. Bednář - poprosil o zkušební hlasování- vyjasnění názoru o pořádání ohňostroje. 
Hlasováním: 34:7:4 

D. Hrabovská, R. Ivan, D. Adamčík – dotační projekt modernizace učeben 6 škol  
byl dlouhodobě připravován, žádost o dotaci nebyla podána, zdůvodnění nepodání žádosti, 
projekt ITI technologie zahrnuje jiné školy než modernizace učeben. 

 
M. Bednář – vyhlášení 20 min. přestávky.  

 

0D. Dotazy, připomínky a podněty občanů 

M. Benko (občan) – diskusní příspěvek ve věci pořádání kulturních akcí – ohňostroj (nerušit, 
hledat finanční prostředky jinde), rozsvícení vánočních stromků, zpívání koled, omezení 
zábavy pro starší. Dále zmínil přemrštěné náklady na opravu fontány, nedostatečnou údržbu 
zeleně, úklid listí. Poděkování za provedenou práci a pořádání akcí. 

M. Bednář, D. Jeřábek – pořádání akcí v kulturním zařízení, senior kluby, masopust, a jiné. 
Oprava kašny – projekt participativního rozpočtu, zdůvodnění vyšší ceny, úklid listí - firmy  
dle soutěží ve veřejných zakázkách. 

V. Rudel (občan) – diskusní příspěvek ve věci zimní údržby na zastávkách MHD, chodnících, 
v podchodech - problémy s použitým materiálem na dlažby (kluzká), nedostatečné zastřešení, 
zatékání. Dotaz na dokončení dlažby na náměstí a navazující práce u „Železňáku“. 

M. Bednář, D. Jeřábek  – úprava prostor před poliklinikou a přilehlých prostor, zatékání  
do podchodů – ostravské komunikace budou sanovat stropy, opravy zastávek, budování 
nových. Co se týká „Dřevoprodeje“,  tam je dočasné užívání stavby -  kolaudace není 
dokončena. Ve věci údržby na zastávkách, ořezu keřů, odstraňování sněhu bude sjednána 
náprava. 

G. Macečková – reakce na M. Benka – hlasovali o tom, kdo je pro zachování ohňostrojů, 
příjmy z pronájmů stánků. 

 

0E. Dotazy, připomínky, podněty členů zastupitelstva a organizační záležitosti  

G. Macečková – spolupráce s MAPPA na koncepci cyklodopravy, dopravní obslužnost  
od úřadu po ukončené výluce na Dubinu (tramvaj č. 12), není přímý spoj na centrum. 

M. Bednář – tramvaj č. 12 je stále ve výluce, zavedená nová linka  X3 (spojení úřadu 
s nemocnicí – požadavek občanů). 

R. Ivan – koncepce MAPPA, schůzka v lednu, zapojíme se. 

G. Macečková – po ukončení výluky se zasadit o spojení tramvají s centrem, koncepce 
cyklodopravy - iniciovat schůzku s MAPPA, chybějící připojení z cyklostezky z centra a FM, 
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dále za Haldou Hrabůvka, přes řeku Ostravici (cyklo, pěší). Podnět k zimní údržbě – 
neupravený chodník směrem k Družstvu. 

M. Bednář – dopravní podnik připravuje novou koncepci dopravy, až bude aktuální, určitě  nás 
bude informovat přítomný zastupitel. 

P. Polášková - rada se musí zasadit o dobrou dopravní obslužnost, je důležité, aby spojení bylo, 
ne že dopravní podnik s něčím přijde. Návrh na vytvoření cyklomapy obvodu z návrhů  
a připomínek občanů. Požadavek na propojení cyklo a pěší na Slezskou Ostravu. 

M. Bednář, J. Dohnal – úřední postupy jednání rada x město, chystané dopravní modely, 
výměny vozového parku. 

G. Macečková – zimní údržba – vznik mapy,  kde je možné zjistit údržbu/neúdržbu konkrétních 
chodníků, kontakty na zodpovědné osoby. 

M. Bednář – mapy existují, požádal O. Šimíka o zveřejnění.  

Z. Hűbner – minulé volební období slíbil interaktivní mapy, informace o zahrnutí do zimní 
údržby, mapy nejsou financovány obvodem. 

R. Ivan – cyklostezky – v koncepci je plán zasíťování na 40 let – požádal zaslat jednotlivosti, 
nemá problém tlumočit zápis z komise. 

J. Dohnal, D. Adamčík, G. Macečková, D. Hrabovská – projekt modernizace učeben (IROP), 
zda šla či nešla podat žádost, shrnutí procesu podávání žádostí, řešení technických problémů 
s podáváním žádostí, pracovní náplň odboru strategického rozvoje (získávání informací, řízení 
postupu prací odborů). 

D. Hrabovská – žádost o vyjádření vedoucí odboru školství a sportu. 

M. Bednář – přizval do sálu G. Vasiliadis Tóth. 

R. Ivan – obhajovat se, kdo za co může, bere na sebe, provozní chyby, které se staly,  
se opakovat nebudou, nebude hodnotit, který odbor udělal chybu. 

O. Šimík, B. Riger, A. Žídek, M. Malcharová, I. Klímová – jménem jednotlivých klubů 
poděkování za spolupráci, přání k Vánocům.  

P. Mentlík – popřál jménem zaměstnanců pevné nervy, dobré zdraví a osobní štěstí.  

 
 
M. Bednář – termín příštího zasedání je plánován na 16.03.2023.

 

Závěr 

Protože byly projednány všechny body programu zastupitelstva, M. Bednář zasedání ukončil.
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Usnesení z 2. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0010/ZMOb-
JIH/2226/2 do č. usnesení 0030/ZMOb-JIH/2226/2 a zvukový záznam jsou nedílnou součástí 
tohoto zápisu. 
 
 
 
 
 
 
 
Bc. Martin Bednář 
starosta městského obvodu 
Ostrava-Jih 
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